
    
   R E PU B L I K A  H R V A T S K A
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
O P Ć I N A   V I Š K O V O 

      Općinsko vijeće      

           Općinsko vijeće
      

KLASA: 021-04/12-01/02
URBROJ: 2170-09-03/04-12-9

Viškovo,  1.3.2012. godine

 Z A P I S N I K 
S 29. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIŠKOVO

održane 1.ožujka 2012.godine u prostorijama velike sale u Saršonima na adresi 
Saršoni 19  sa početkom u 19,06 sati.
Predsjednik Općinskog Vijeća Općine Viškovo Igor Rubeša otvorio je sjednicu te 
utvrdio da su sjednici nazočni slijedeći vijećnici: Jadranko Lučić, Isak Jaganjac, 
Jagoda Dabo, Denis Mladenić,Goran Janković,Vinko Milardović,Jelena Balen ,Damir 
Petrc, Veljko Bezjak, Ljubomir Jelić, Ksenija Žauhar,Ervin Tomić ,Marina Tomić, 
Luka Matanić.

Na sjednici  opravdano nije  nazočan Melita Raukar. Predsjednik Općinskog vijeća 
utvrđuje da je  na sjednici  nazočno 15 vijećnika , te se mogu  donositi pravovaljane 
odluke.

Na sjednici su nazočni Općinski načelnik Goran Petrc,zamjenica općinskog načelnika 
Sanja Udović i zapisničar Snježana Črnjar.Na sjednici je nazočna volonterka Lara 
Ugrina.
Na sjednici su nazočni predsjednik vijeća srpske nacionalne manjine Milan Tepavac, 
predsjednik Odbora Tomislav Blažić,novinar Novog lista Andrej Petrak,predstavnici 
GU Smokvarijska lista,potpredsjednik NO KD Čistoća Željko Plazonić,direktor KD 
Čistoća Zlatko Štok,direktor Ekoplusa Duško Šćulac,predstavnik ŽUC-a Rijeka 
Davor Vivoda,član MO Marčelji Stevo Predović.

DNEVNI RED: 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša navodi da je u skladu s  Poslovnikom OV  
zaprimio  dopunu dnevnog reda od vijećnika Veljka Bezjaka.Također je zatražio u 
skladu s Poslovnikom mišljenje od stručnih službi Općine Viškovo na predložene 
Prijedloge Odluka po navedenoj dopuni.
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Predsjednik Općinskog vijeća u skladu s Poslovnikom daje na glasovanje predloženu 
dopunu dnevnog reda  od vijećnika Veljka Bezjaka po točkama.

Točka 1. 
Prijedlog Odluke o prijavi Inspekciji zaštite okoliša o ekološkoj katastrofi zagađenja 
otpacima Viševca mjesta i šumskog područja u više km2 sve oko Odlagališta 
komunalnog otpada Viševac.  
Nakon glasovanja s 4 glasa„za“,1 glas „suzdržan“ i 11 glasova „protiv“ 
Predsjednik općinskog vijeća utvrđuje da je nije prihvaćena predložena dopuna 
dnevnog reda.

Točka 2.
Prijedlog Odluke o utvrđivanju  opsega zagađenog područja otpacima Viševca kako bi 
se u stvarnosti i izvršila sanacija zagađenog područja uz nadzor izvršenja sanacije 
cijelog područja po istoj službi.  

Nakon glasovanja s 4 glasa „za“,1 glas „suzdržan“ i 10 glasova“protiv“ 
Predsjednik općinskog vijeća utvrđuje da je nije prihvaćena navedena dopuna 
dnevnog reda.

Točka 3.
Prijedlog Odluke o podnošenju  kaznene prijave DORH-u  protiv odgovornih osoba u 
„Čistoća“ d.o.o. Rijeka, koje su, svojim nesavjesnim radom pri gospodarenju 
komunalnim otpadom na Viševcu prouzročili ekološku katastrofu zagađenjem 
otpacima odlagališta više km2  jugozapadnog i istočnog dijela šumskog područja oko 
Viševca, sve, za vrijeme vjetrovitih dana početkom veljače ove godine. 

Nakon glasovanja s 3 glasa „za“, 2 glasa „suzdržan“i 10 glasova„protiv“ 
Predsjednik općinskog vijeća utvrđuje da je nije prihvaćena navedena dopuna 
dnevnog reda.

Točka 4.
Prijedlog Odluke o podnošenju  prijave Građevinskoj inspekciji o bespravnoj gradnji i 
korištenju platoa za odlaganje baliranog komunalnog otpada na vrhu Viševca kojom 
se traži odvoz uskladištenih bala na neko drugo sigurno mjesto, dovođenje površine 
vrha Viševca u projektom zadano stanje i sanaciju tog dijela odlagališta. 

Nakon glasovanja s 4 glasa „za“,1 glas „suzdržan“ i 10 glasa“suzdržan
“Predsjednik općinskog vijeća utvrđuje da nije prihvaćena navedena dopuna 
dnevnog reda.

Predsjednik Općinskog vijeća daje na glasovanje predloženi dnevni red koji 
glasi:

1.   Informacija o realizaciji ŽCGO Marišćina
2.  Informacija o realizaciji nulte faze Marišćine i sanacije deponija Viševac

            3.  Informacija o realizaciji Ž 5025 2. i 3. Faza
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Nakon glasovanja s 13 glasova „za“,1 glas „suzdržan“ ( vijećnik Veljko Bezjak 
nije glasovao) Predsjednik općinskog vijeća utvrđuje da je prihvaćen predložen 
dnevni red.

ZAPISNIK S 28.SJEDNICE

Predsjednik Općinskog vijeća poziva nazočne vijećnike da, ako imaju, iznesu svoje   
primjedbe na zapisnik s 28. sjednice Općinskog vijeća.

Nakon glasovanja s 13 glasova „za“ i 1 jedan glas „suzdržan“ Predsjednik 
općinskog vijeća utvrđuje da je prihvaćen zapisnik s 28.sjednice. (vijećnik Veljko 
Bezjak nije glasovao). 

Predsjednik općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da u 19,23 sati sjednicu je 
napustio vijećnik Veljko Bezjak te je sada nazočno 14 vijećnika.

INFORMACIJA NAČELNIKA

Predsjednik općinskog vijeća poziva Općinskog Načelnika da podnese vijećnicima 
kratku informaciju o aktivnostima  između dvije sjednice vijeća.
Općinski  načelnik  podnosi kratku informaciju o aktivnostima između dva vijeća.

VIJEĆNIČKA PITANJA:

Predsjednik općinskog vijeća utvrđuje da nema postavljenih vijećničkih pitanja .

Točka 1.
Informacija o realizciji ŽCGO Marišćina

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva direktora Ekoplusa Duška Šćulca 
da iznese informaciju o realizciji ŽCGO Marišćina.
Gosp. Šćulac dao je informaciju o trenutnom stanju aktivnosti na izgradnji ŽCGO 
„Marišćina“. Napomenuo je da je potpisan Ugovor s izvođačem radova, konzorcijem 
grčke kompanije HELECTOR i GP KRK, da su u tijeku aktivnosti na projektiranju 
glavnih projekata, te da se početak radova očekuje koncem 2012. godine. Ukupna 
vrijednost radova ugovorena je na iznos od cca 30 mil. €, a u koliko ne bude nekih 
nepredviđenih aktivnosti puštanje u rad ŽCGO „Marišćina“ očekuje se krajem 2014. 
god.  Centralni dio zone predstavlja mehaničko-biološka obrada otpada sa finalnim 
proizvodom gorivom iz otpada koji je moguće iskoristiti u toplanama, cementnoj 
industriji i energetskim objektima. Izgradnja ŽCGO „Marišćina“ usklađena je s 
Hrvatskom zakonskom regulativom i Direktivama EU u smislu ekoloških standarda.

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. 
U raspravu su se uključili Ksenija Žauhar,Ljubomir Jelić,Općinski načelnik Goran 
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Petrc,Igor Rubeša,Luka Matanić,Ervin Tomić,Duško Šćulac.

Predsjednik Općinskog vijeća daje pauzu od 10 minuta.
Sjednica prestaje ss radom u 20,34 sati.
Sjednica nastavlja s radom u 20,52 sati.

Točka 2.
Informacija o realizaciji nulte faze Marišćine i sanacije deponija Viševac

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva direktora KD Čistoća Zlatka Štoka 
da iznese informaciju o realizaciji nulte faze Marišćine i sanacije deponija Viševac.

Direktor KD Čistoća ZlatkO Štok ističe da iako je prema projektima sanacije 
odlagališta Viševac preostalo još slobodnog prostora za odlaganje otpada (prema 
zadnjem geodetskom snimanju u prosincu 2011. godine 38.648 m3), zbog 
razumijevanja teške situacije okolnog stanovništva, od 01. siječnja 2012. godine
odlagalište Viševac je zatvoreno te se otpad počeo balirati i baliran privremeno 
skladištiti u sklopu odlagališta Viševac.

Za takav način zbrinjavanja otpada Komunalnom društvu Čistoća izdana je 
Privremena dozvola na vremenski rok do 31. svibnja 2012. godine.

Naime, kao prijelazna faza od zatvaranja odlagališta Viševac do otvaranja 
Županijskog centra za gospodarenje otpadom (ŽCGO) Marišćina planirana je 
izgradnja Faze «0-1» ŽCGO Marišćina. Obzirom da je predviđeni rok njezine 
izgradnje polovina 2012. godine, kao premosnica uvedeno je baliranje i privremeno 
skladištenje baliranog otpada, najprije u sklopu odlagališta Viševac, a zatim na platou 
u obuhvatu ŽCGO Marišćina čiji je rok izgradnje travanj 2012. godine.

Trenutno se znači skupljeni komunalni i neopasni proizvodni otpad koji se ne može 
dalje oporabiti, vozi na postrojenje za baliranje koje je sa svom pripadajućom 
opremom smješteno u sklopu odlagališta Viševac, a ustupljeno je KD Čistoća od 
Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost na korištenje bez naknade. Obzirom 
na kapacitet postrojenja koji iznosi u prosjeku 15 bala na sat, te na dovezenu količinu 
otpada, stroj radi u tri smjene. Bale se omotavaju određenim brojem slojeva 
polietilenske mreže i polietelenske film folije, te su potpuno nepropusne za zrak i 
oborinske vode čime se otklanja mogućnost stvaranja neugodnih mirisa i procjednih 
voda. Skladištenje baliranog otpada izvodi se na način koji omogućuje visok omjer 
kompaktiranja otpada kako bi se maksimirao kapacitet skladišta, jednostavano 
manipuliranje i transport otpada te sprječavanje pojave štetočina i raznošenje otpada 
vjetrom, a provode se i sve potrebne mjere zaštite okoliša, zdravlja i sigurnosti ljudi te 
mjere zaštite od požara.

Po izgradnji platoa sav balirani otpad preselit će se s Viševca na Marišćinu, a po 
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izgradnji Faze «0-1» ŽCGO Marišćina bit će adekvatno zbrinut.

Za plato namijenjen skladištenju baliranog otpada na dijelu terena budućeg 
odlagališta Faze «0-1» ŽCGO Marišćina, 17. listopada 2011. godine izdana je od 
strane Ministarstva zaštite okoliša, prostornog uređenja i graditeljstva lokacijska 
dozvola za zahvat u prostoru, a 19. prosinca 2011. godine i građevinska dozvola.

09. siječnja 2012. godine GP Krk d.d. Krk započeo je s radovima koji će prema 
dinamičkom planu biti završeni do polovice travnja 2012. godine. Nakon preseljenja 
baliranog otpada s Viševca na Marišćinu, intezivno će se nastaviti aktivnosti na 
sanaciji odlagališta Viševac čiji je završetak planiran krajem 2013. godine.
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U travnju 2010. godine izrađen je Idejni projekt izgradnje Faze «0-1» ŽCGO 
Marišćina kao sastavni dio Idejnog projekta ŽCGO Marišćina a na koji je od strane 
Ministarstva zaštite okoliša, prostornog uređenja i graditeljstva 26. srpnja iste godine 
izdana lokacijska dozvola. 

Na temelju Idejnog projekta proveden je postupak javne nabave za projektiranje i 
izgradnju Faze «0-1» ŽCGO Marišćina, te u rujnu 2011. godine sklopljen ugovor s 
najpovoljnijom zajednicom ponuditelja čiji je vodeći partner GP Krk d.d. Krk.

Nakon izrađenog Glavnog projekta izgradnje Faze «0-1» ŽCGO Marišćina (Hidroplan 
d.o.o. Zagreb), u prosincu 2011. godine predan je u Ministarstvo zaštite okoliša, 
prostornog uređenja i graditeljstva zahtjev za izdavanjem građevinske dozvole koja je 
prema informaciji iz Ministarstva napisana i predana nadležnima na potpis te se 
očekuje njezin primitak kroz nekoliko dana.Prema sklopljenom ugovoru rok 
izgradnje prve etape Faze «0-1» ŽCGO Marišćina iznosi tri mjeseca od dobivanja 
građevinske dozvole što znači lipanj 2012. godine.

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. 
U raspravu su se uključili Luka Matanić,Igor Rubeša,Ljubomir Jelić,Ervin Tomić,Isak 
Jaganjac.
Predsjednik Općinskog vijeća daje pauzu od 10 minuta.
Sjednica prestaje s radom u 21,52 sati.
Sjednica nastavlja s radom u 22,05 sati.

Predsjednik općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da u 22,00 sati sjednicu je 
napustio vijećnik Ljubomir Jelić te je sada nazočno 13 vijećnika.

Točka 3.
Informacija o realizaciji Ž 5025 2. i 3. Faza

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predstavnika ŽUC-a Rijeka Davora 
Vivodu da iznese informaciju o realizaciji Ž 5025 2. i 3. Faza.
Predstavnik ŽUC-a Rijeka Davor Vivoda ističe da Županijska uprava za ceste  
nadležna je za II i III dionicu ceste Rujevica – Mariščina. II dionica je Marinići-
Viškovo (Halubjan) dužine 2.554,82 m'.III dionica je Viškovo – Marišćina dužine 
4.643,19 m'.

• • • • Pregled objekata II dionice od stac.3+132,738 do stac.5+687,56  - 2.554,82 
m′

Nadvožnjak  "Bezjaki - Mučići"…………………………. Dužina………….. ……………17,47m

′                                                     

Nadvožnjak "Gornji Jugi"………………………………… Dužina………….. ……………17,40m

′
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Iskop……………………………………………………………………… ……………………… …..78.804,95 m³
Nasip……………………………………………………………………..

.

………………………
…138.192,13 m³

Tampon…………………………………………………………………

.

………………………
…..12.234,09 m³

Asfalt……………………………………………………………………..

.

……………………..

.
…..33.927,33 m²

Armirano-betonski potporni zid…………………………….. 6 pozicija………. …….1.208,79 m³

• • • • Pregled objekata III dionice  od stac.5+687,56 do 10+330,749  - 4.643,19 m′

Podvožnjak  "Viškovo"…………………………………… Dužina…………..

.

……………10,80m

′                                                     

Nadvožnjak "Garići"………………………………………. Dužina…………… ……………18,60m

′

Nadvožnjak "Pogled"…………………………………….. Dužina…………… ……………21,97m

′

Iskop…………………………………………………………………….

.

………………………
…116.893,33 m³

Nasip…………………………………………………………………….

.

………………………
…179.449,41 m³

Tampon………………………………………………………………

…

………………………
…..18.633,34 m³

Asfalt…………………………………………………………………….

.

………………………
…..45.829,49 m²

• Procjena troškova gradnje je:

• II dionica  - 58.200.000,00 kn bez PDV-a

• III dionica – 74.600.000,00 kn bez PDV-a

• Odnosno SVEUKUPNO: 132.000.000,00 kn bez PDV-a ili 
166.000.000,0 sa PDV-om

• Za II dionicu Marinići-Viškovo (Halubjan) ishodovana je potvrda glavnog 
projekta u siječnju 2012.god.

• Za III dionicu Viškovo – Marišćina je izrađena projektna dokumentacija, 
riješena imovinsko-pravna pitanja te se očekuje ishodovanje potvrde glavnog 
projekta do  konca svibnja 2012.god.

• Financiranje izgradnje II i III dionice ukupne dužine cca. 7.200,00 m', te 
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dionice od 400,00 m' koju priprema Općina Viškovo preuzeti će Hrvatske 
ceste d.o.o. Zagreb.

•  Uvjeti i način financiranja regulirati će se Sporazumom između Županije 
Primorsko-goranske, Općine Viškovo, Grada Rijeke i Hrvatskih cesta. 
Sporazum će biti zaključen do konca travnja 2012.god.

• Rok izgradnje je 18 mjeseci za obje dionice,a sa radovima se planira započeti 
u zadnjem kvartalu 2012.god. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. 
U raspravu su se uključili Tomislav Blažić,Vinko Milardović,Jadranko Lučić,Luka 
Matanić,Goran Petrc.

Sjednica završava s radom  u 22,35 sati.

Zapisnik vodila: Predsjednik Općinskog vijeća:

Snježana Črnjar Igor Rubeša,ing
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